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Svayam共融環境全球中心–絲蜜努˙金達爾慈善信託基金 
2018年Svayam無障礙獎 
最佳無障礙城市(鄉鎮縣區)
報名/提名申請表

Svayam- Global Centre for Inclusive Environments
(An Initiative of the Sminu Jindal Charitable Trust) 

Jindal Centre, 12 Bhikaiji Cama Place, New Delhi- 110066
Tel.: 011-41462323, 41462080 
Email: editor@svayam.com; Svayam.india@gmail.com
NOMINATION FORM

Svayam Accessibility Awards 2018
CATEGORY: Municipality/Local Development Authority
DETAILS OF THE NOMINEE:

被提名者資料：
	Name of the Organisation nominated:
被提名機關組織名稱 (英文填寫)：
	

	Name of the Contact person with designation:
主要連絡人及職稱(英文填寫)：
	

	Address with Pin Code:

機關組織連絡地址(含郵遞區號) (英文填寫)：


	Telephone No. With extn :
連絡電話(含分機) 
	Fax No.:
傳真

	E-mail:
電子郵件
Alternate Email: 
備用電子郵件
	Website, if any: 
網址：

	Date of Establishment of the organisation: 
	

	I. Brief profile of concept/project 
I. 方案簡介 
Name of concept/project City/Town  
方案/城市(鄉鎮縣區)名稱 (英文填寫)：
Population Profile of the concept/project in one sentence: 
請用一句話說明人口概況 (英文填寫)：
State/Country  城市(鄉鎮縣區)資訊 
a) Has the concept/project already won an award? ( ) Yes, when?     ( ) No 
這方案曾經獲獎過嗎? ( )是，於______年    ( ) 否
b) Who benefits from the project/concept?  
誰可以從此方案中受益 (英文填寫)
c) When was the project/concept implemented or when will it be implemented?  
這方案曾經 或 預計於甚麼時候執行？(英文填寫)
d) Were/Are there cooperation partners during implementation? 
方案執行時，有其他合作單位嗎? ( )是，___________(英文填寫)  ( )否
e) Who is responsible for concept/project implementation and compliance? 
方案執行時，由誰負責執行？(英文填寫)　
f) Were the local people involved in the concept/project? If so, in what way?  

當地居民或地方人士會參與此方案嗎？如果會，如何參與，請勾選。
All Local people involved ( )
全部的人都會參與 ( )
People with physical Disabilities ( ) 
肢障者會參與( )
People with sensory disabilities (blindness, vision impairment, deafness,   hardness of hearing, deaf-blindness, impairment of the sense of smell( )
感官障礙者(視障、聽障、嗅覺障礙等)會參與 ( ) 
People with speech impairments  ( )
語言障礙者會參與 ( ) 
People with psycho-social disabilities ( ) 
精神障礙者會參與 ( )
People with learning disabilities  ( ) 
學習障礙者會參與 ( )
Senior citizens ( ) 
長者會參與 ( )
Children/Youths ( ) 
兒童/青少年會參與 ( )
Families  ( )
家庭社群會參與 ( )
School/ College Students
學生會參與 ( )
Other _________________________________________________ 

      其他 (英文填寫)__________________________________________ 
II. Cost of developing and implementing the concept/project 
II. 發展及執行方案所需成本
Operating/Overhead costs  
營運成本
What is the nature of the measures to improve accessibility and make facilities barrier-free? 
為優化無障礙環境及改善無障礙設施，需執行的措施？
 (  ) Design of public or semi-public spaces       (e.g. roads, parks, parking lots etc.)
 公共與半公共空間的設計 (如：道路、公園、停車空間等。) 
(  ) Design of public buildings       (e.g. entrances, doors, corridors, elevators etc.) 
公共建築的設計 (如：入口、門、通道、電梯等)
(  ) Design of traffic areas       (e.g. sidewalks, traffic signals, lighting etc.) 
交通領域設計 (如:人行道、交通燈號、標誌等)
(  ) Local public transport (e.g. stops, ticket machines, elevators etc.) 
在地公共交通 (如：車站、購票機、電梯等)
(  ) Use of communication systems (e.g. Internet, public phones etc.)  
通訊系統使用 (如：網際網絡，公用電話等)
(  ) Design of building structures (e.g. parking garages, public restrooms etc.)  
建築結構設計 (如：停車場、公共廁所等)
(  ) Design of sports and socio-cultural facilities (meeting places)  (e.g. swimming pools, sports halls etc.)  
運動及社交文化設備 (如：會議室、游泳池、體育館等)
(  ) Services in the field of careers, vocational training, further training and education, administrative services etc. 
     技職訓練、其他培訓與行政服務等。
(  ) Participation and involvement 
     其它參與及投入
(  ) Information and administrative services  資訊與行政服務
(  ) __________________________________________________________ 

Was there or is there conflict in the city/ municipality/ village concerning this concept/project? If so, what kind of conflict? 
請問城市/鄉鎮縣區間對這方案有不同意見或顧慮嗎？
(  ) No ( )  Yes (please specify) _____________________________________ 
　　無　　有 (請詳述) (英文填寫)
III. Outline of the concept 
方案及主要理念概述
Synopsis of the work done (specific to ensuring accessibility and universal design in infrastructure/ services, products etc ):  Please attach along with  the form necessary documents in support of the claim, e.g. videos, photos, citations, new reports, media coverage etc to help the Award Committee make a selection.
為協助審查過程進行順利，請附上必要的申請輔助文件，如：影片、照片、嘉獎、報告、媒體報導等，以協助評審委員更瞭解您的方案。(英文填寫)
1. Please describe the project/concept as well as the necessary activities and measures for implementation? 
請描述方案內容、執行的活動以及評估之措施(英文填寫) 
2. How does the project/concept promote the independence, mobility and participation of people in civic life?  
此方案如何促進身心障礙者在公民生活上的自立、便利與參與。（英文填寫）
3. What forms of concrete support does the project/concept offer local people in their daily lives?  
此方案對於當地居民提供了甚麼具體的協助？（英文填寫）
4. How have the local people been involved/How are the local people involved in the design of the project/concept?  
當地居民會如何參與方案及方案的設計過程？（英文填寫） 

5. How does the city/municipality make local people aware of the support/assistance measures?   
這城市(鄉鎮縣區)如何提升當地居民的意識？（英文填寫）


	Important Milestones achieved by organisation:

機關組織重要里程碑(英文填寫)：


	Total number of employees:
全部員工總數：
	Total number of Employees with Disabilities:
身心障礙員工總數：

	Orthopedically disabled:
肢障員工數：
	Visually Impaired/Blind:
視障員工數：
	Hearing Disabled:
聽障員工數： 

	In case, you are shortlisted for the award, who will attend the Award Ceremony to Accept the Award? (Give name, designation, phone number, email etc. along with a photograph of the authorised official).

若您的方案通過第一階段初選，進入第二階段最終評選階段，您是否將參加頒獎典禮？(如果會，請您提供受獎代表之姓名、公司/機構全名、職稱、聯絡電話、電子郵件地址，及附上個人照片一張)
(英文填寫)



Note: The Screening Committee or the Jury of Experts may seek such further information / documents/ evidence as may necessary to verify the claims made in the application / nomination form. Such information must be provided by the applicant/ nominator as the case may be on priority to facilitate the Jury to take arrive at a final decision. 
註：評審委員會可以要求申請者提供進一步資訊/文件/證據，以核實申請/提名表中的內容。 這些資訊必須由申請人/提名人根據情況優先提供，以方便評審團作出最終決定。

DETAILS OF THE NOMINATOR, if different from the NOMINEE Organization:
提名者資料 (如果跟被提名者不是同一機關組織，請填寫)
	Name: 
姓名(英文填寫)

	Job Title / Designation: 
職稱(英文填寫)

	Name of the Organisation: 
機關組織名稱(英文填寫)

	Address:

地址(英文填寫)


	Telephone No.:                                         Fax No.:
聯絡電話：                                                傳真：

	E-mail
電子郵件：

	Details of the association of the nominator with the organisation nominated:
請說明您與被提名者的關係 (英文填寫)：


	Your perception of the future role of the organisation that you have nominated with regard to the promotion of accessibility:  

依您的看法，您所提名的機關組織在未來無障礙之宣導上，扮演著甚麼角色(英文填寫)


	State briefly your reasons for nominating the organisation:

請簡短說明您提名此機構的原因 (英文填寫)


	An undertaking from the Executive Head of the nominated organisation that it would agree to accept & receive the award, if selected by the Jury and provide such further information as may be required to verify/ support the claims made.

如果被評審選定並須提供進一步資訊來核實/支持所提出的方案，被提名組織的執行負責人承諾將會提供，並接受此獎項。

	Date:                                                                     Signature
日期：                                                                   簽名：

	*  Please attach an undertaking from an authorised official of the nominated organisation that in case the organisation is selected for the award, they will accept the award and attend the Award Ceremony during 12-15 Nov 2018 at Taipei, Taiwan. A letter from the organisation on their company letterhead and seal authorising the official to represent/ sign on behalf of the organisation for the purpose of Svayam Accessibility Awards 2018, should also be obtained and attached.

請附上被提名機構組織的署名信函，說明若該機構組織方案入選，該機關組織將會接受獎項並且參加2018年11月12-15日期間在臺灣舉辦的頒獎典禮。此信函需附有該機關組織的信頭及簽章，並說明同意提名者填寫申請表。



Thank you for helping identify a possible role model. We will be grateful if you could please email/ courier this Nomination Form before the closing date given in the announcement.
感謝您的協助推薦，請您將提名推薦表在截止日前以電子郵件寄回給Svayam無障礙奬主辦單位。
任何進一步相關方面問題，請聯絡

2018年長者及身心障礙者交通與運輸服務國際大會秘書處
陳雅慧小姐
電話：+886-2-2230-6670 ext:2003
電子郵件：eden8702@eden.org.tw
For more information, please contact:

TRNSED 2018 Secretariat

Ms. Ivy Chen

Tel: +886-2-2230-6670 ext.: 2003

E-mail：eden8702@eden.org.tw
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